
Groot Veldhovense Atletiek Club

Notulen Algemene Leden Vergadering GVAC
d.d. 9 mei 2023

Plaats: kantine GVAC 20.45 uur

Aanwezig vanuit het bestuur: Ger, Ivonne, Kitty, Jos.
Aanwezige Leden: een goed gevulde kantine met 65 aanwezigen.

Bijlage: Bijlage presentaties ALV 2023.

1. Opening en vaststellen agenda

Ger opent de 61ste vergadering en heet alle aanwezigen welkom.

de vergadering zal een iets andere insteek hebben als voorgaande jaren aangaande de

jaarverslagen en opzet van de avond. Er zullen een aantal presentaties verzorgd worden.

2. Aandacht voor de overledenen

Er wordt een moment stilte gehouden voor:

Fred Prins (erelid en medeoprichter van GVAC)

Will Jansen (Wandelaarster)

Ronald Schmidt (Recreant)

4. Notulen vorige algemene ledenvergadering d.d. 17-05-2022

Notulen staan op de website en liggen ter inzage in de kantine. Hier worden geen vragen over

gesteld en worden bij deze vastgesteld.

5. Huldiging aftredende commissieleden en jubilarissen en kampioenen

Kampioenen

Karin Verheijden Kampioen NK Marathon

Eveline Saalberg Europees Kampioen 4x400m estafette.

aftredende commissieleden:

Wordt een bloemetje aangeboden.

Jubilarissen

25 jaar

Luc Bekers, Olga van Empel, Ria de Greef en Cees Nuchelmans krijgen bloemen.

50 jaar
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Paul Houben, hij heeft zich afgemeld omdat hij door zijn ziekte hiervoor.

60 jaar

Tijdens de vergadering blijkt dat Jan van Empel op 1 januari 2023 60 jaar lid is van GVAC, hem

wordt alsnog een bloemetje aangeboden.

5. Vrijwilliger(s) van het jaar

Ger geeft aan dat niet alleen vrijwilligers die stoppen in het zonnetje te zetten, maar ook

vrijwilligers die niet stoppen eens in het zonnetje te zetten. Het idee is om dan voor de eerste keer

hiervoor drie vrijwilligers te vinden die in de ‘keuzecommissie’ plaats nemen. Er wordt gevraagd of de

vergadering zich kan vinden met dit idee. Dit wordt positief ontvangen en goedgekeurd.

6. Verslag bestuur

Covid.

Jan de Kok praat de ALV bij over het NK cross waar vorig jaar een ‘bid’ op is gedaan in

samenwerking met DES Eersel en Eindhoven Atletiek. Dit is geslaagd en de organisatie wordt hiervoor

16 en 17 december 2024 en gaat op het E3 strand in Eersel plaatsvinden.

7. Wandelen jaarverslag

Ivonne geeft een verslag betreft de wandelaars, Nordic Walking en Sportief Wandelen.

Zie bijgevoegde presentatie

Loopsport jaarverslag

Ruben geeft een kort verslag betreft de Recreanten.

Zie bijgevoegde presentatie

Baanatletiek jaarverslag

Jos Goudsmitgeeft een kort verslag over de baanatletiek. Eveline Saalberg die vorig jaar

ereburger is geworden. Een groeiend aantal in de jeugd, trainers en helpende handjes.

WOC in de nieuwe samenstelling heeft afgelopen jaar 4 wedstrijden georganiseerd.

Wat ook vermeldenswaardig is de samenwerking met AV DES hierin. Er zit een stijgende lijn in het

aantal deelnemers van de wedstrijden.

Voor de toekomst, wordt er druk gewerkt voor de werving van nieuwe juryleden.

EHBO

Er is een geslaagde reanimatie geweest vorig jaar. Belangrijk is dat er zich leden voor de nieuwe

lessen zich aanmelden.Frank Bartelinkheeft aangegeven te stoppen als coördinator van het EHBO

team.

8. Behandeling van het financiële verslag en het verslag van de kascommissie

Het jubileum heeft een stuk budget gekost, Corona heeft minder bar opbrengst, daling van de

recreanten, maar stijging van de jeugdleden. Sponsoring Witvencross viel wat lager uit.

Jubileumfeest heeft geld gekost. Kleding is opnieuw geteld.

Jan heeft alles goed uitgelegd, de vergadering heeft hier geen vragen over.
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De kascontrole heeft hierop plaatsgevonden en de vergadering wordt gevraagd of het bestuur

decharge verleend mag worden. Dit wordt door de vergadering ook gegeven.

9. Behandeling begroting en vaststelling van de contributie

Jan komt nog terug om de begroting door te nemen.

Er wordt gevraagd om de contributie te verhogen met de inflatie van ca. 10% en deze goed te

keuren. Voor de recreanten zal dit van 32,50 naar 35 euro gaan per 1 juli.

10. Benoeming kascommissie

De kascommissie wordt hartelijk bedankt voor haar diensten, te weten Wil Punt en ???? Er

wordt gevraagd of er binnen de vergadering iemand zich zou willen melden voor de komende jaren.

Johan de Haas meldt zich hiervoor aan..

11. Introductie kandidaten en verkiezing bestuursleden

Aftredend niet volgens rooster:

Frans

aftredend:

onze voorzitterGer Raijmakerstreedt af. Theo van Diessen neemt het woord en bedankt Ger.

Kandidaat bestuursleden:

Theo Hoex heeft zich eerder voorgesteld als kandidaat voorzitter en geeft nog een korte

uitleg over zijn aanmelding hiervoor. De vergadering stemt in met de benoeming van Theo in

de functie van voorzitter.

Harry Welp stelt de vraag aan Theo hoe hij GVAC weer kan helpen naar dezelfde hoogtes als

het voor Covid was. Hij heeft hier niet direct antwoord op, maar hij ziet genoeg ambities en

mogelijkheden om hier de schouders onder te zetten.

Lau Liefting wordt als kandidaat bestuurslid tevens verkozen als bestuurslid met het

aandachtsgebied facilitair.

12. Rondvraag

Paul Bekers: vraagt aandacht voor de V10M. Vooral mensen die niet meelopen en ook voor

de loop worden nog handen gevraagd. Ook voor de Witvencross zijn mensen nodig en voor

het NK cross.

Hannah: vraagt of alle aanwezigen zich op willen geven als vrijwilliger voor de V10M.

Jan van Empel geeft aan dat hij 60 jaar lid is. Aan hem wordt

Perry: vraagt hoe het staat met de noodzakelijke aanpassingen om aan de wet WBGT te

voldoen. Er is veel operationeel te doen geweest en hier is veel mee aan de slag gegaan en

hier is daardoor nog geen aandacht aan gegeven.

De Algemene Ledenvergadering wordt afgesloten, waarna Joris Korbeeck en Ans Saalberg nog een

presentatie verzorgen over Sociaal Veilig Sporten bij GVAC.

Sociaal Veilig Sporten

Ans Saalberg enJoris Korbeeckstellen zich voor als nieuwe Vertrouwens Contact Persoon. Hiervoor

hebben zij beide ook benodigde opleidingen gedaan de afgelopen periode.
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Joris doet een uiteenzetting van mogelijke wrijving die binnen een club zou kunnen ontstaan. Voor

leden die hier tegenaan lopen, zijn zij te bereiken via hun persoonlijke GVAC mailadres, maar ook

aanspreekbaar als zij op de club rondlopen.

Ans legt uit hoe een vervelende situatie bespreekbaar gemaakt kan worden.

voor alle duidelijkheid wordt aangegeven dat zij niet als een vertrouwenspersoon als mediator in te

zetten zijn. Wel kan hierbij geholpen worden indien dit nodig is. Zij hebben hiervoor een vangnet en

klankbord.

Gevraagd wordt tot welke leeftijd de ouders ook worden betrokken. Dit is tot 12 jaar, maar hoeft niet

de ouder te zijn, wel een volwassene.

Er wordt aangegeven dat hier maandelijks zo niet wekelijks doping gebruikt. Hoe bekend zijn we hier

met de dopinglijst.

Hoe komen Joris en Ans in beeld bij de jeugd. Ans is al vaak aanwezig op de baan, maar zou in

gesprek willen dmv informatie avonden. Sinds vandaag staan hun contactgegevens ook op de website

van GVAC.

14. Sluiting

Ger bedankt iedereen voor hun aanwezigheid en sluit de vergadering.
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